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David Z Moravy 3. srpna 2024

Sítě, které vyvolaly pandemii
lipovylist.cz/wordpress/site-ktere-vyvolaly-pandemii

 
Většina lidí považuje COVID-19 za největší pandemii v historii. Ale
pravda není to, čemu jsme předurčeni věřit. Spolu s naším autorem
publikujeme jeden z nejvýbušnějších výzkumů posledních let.

od Thomase Röpera

22. září bylo na YouTube kanál Langemann-Medi en nahráno video ,
které v současnosti vyvolává senzaci a během dvou dnů, kdy píšu tyto
řádky, bylo zhlédnuto již 170 000krát. Video je o 169stránkovém
dokumentu, který ukazuje sítě nevládních organizací, korporací,
univerzit, vládních agentur a mezinárodních organizací, které mají co
do činění s Covid-19. Dokument vytvořil IT specialista, který si přeje
zůstat v anonymitě, a proto jej v tomto článku budu označovat
jednoduše jako „Mr. bude označovat „X“.

Ve videu pan X vysvětluje, jak jsou různé organizace propojeny a
spolupracují na společném cíli. Především sleduje stopu peněz a
ukazuje, kdo komu kolik peněz a kdy zaplatil.

Jelikož jsem od zveřejnění videa obdržel mnoho emailů s odkazy na
video a dokument, řeknu zde poprvé, že pana X a jeho práci a
především poznatky z ní znám již několik měsíců . Řeknu vám tady, jak
jsme se potkali a na čem spolu pracujeme (abych byl upřímný, zatím
pracuje převážně on, moje část práce teprve přijde). A vysvětlím, co
dělá, jak je jeho práce strukturovaná a pak na aktuálním příkladu
ukážu, jak výbušné jsou informace, které už máme.

https://lipovylist.cz/wordpress/site-ktere-vyvolaly-pandemii/
https://www.j-k-fischer-verlag.de/product_info.php?ref=1019&products_id=10566&affiliate_banner_id=1&utm=1
https://www.youtube.com/c/LangemannMedien/videos
https://www.youtube.com/c/LangemannMedien/videos
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Měli byste se tedy obrnit trpělivostí a číst tento článek pozorně až do
konce, i když je poměrně dlouhý – slibuji, že to stojí za to! Pro lepší
pochopení vám doporučuji si nejprve přečíst tento článek a poté se
podívat na příslušné video . Pak se na to podívejte a uvidíte, proč má
tato objednávka smysl.

Jak jsem poznal pana X

Na jaře jsem se ve vysílání Tacheles zmínil o nevládní organizaci
Otevřená filantropie, která mi tehdy připadala velmi zajímavá, ale o
které jsem sotva něco zjistil. O několik dní později jsem obdržel e-mail,
ve kterém se někdo odvolával na program a napsal mi, že má
informace o nevládní organizaci a zda mám zájem. To jsem byl já.

Pak mi ten muž napsal, že je IT specialista a zajímal se o roli
nevládních organizací v pandemii na začátku pandemie. Narazil na síť,
která byla tak velká, že si musel pořídit speciální software, aby získal
přehled o množství dat.

Software čerpá z webových stránek nevládních organizací informace o
tom, s kým spolupracují, komu platí peníze a kdo tam pracuje na
manažerské pozici. Software také používá Facebook a LinkedIn k
určení, zda a jak úzce jsou zúčastnění aktéři vzájemně propojeni.
Nejen, že se dívá na to, kdo se s kým přátelí, ale také kontroluje, jak
blízký je vztah, a to analýzou počtu udělených lajků nebo společných
akcí a tak dále.

Software získává data přímo z původních zdrojů; v datech nebylo nic
zmanipulováno. Data jsou pak zviditelněna v excelových tabulkách
nebo grafech, což je někdy nutné, když se jedná o stovky či dokonce
tisíce spojení, pokud chcete získat přehled.

Vzhledem k tomu, že jsem v té době pracoval na své knize „
Dependently Employed “ , která se zabývá nevládními organizacemi a
jejich mocí nad politikou na Západě, měl jsem spoustu materiálů, abych

https://youtu.be/iA--zyoA6Mc
https://www.j-k-fischer-verlag.de/product_info.php?ref=1019&products_id=10566&affiliate_banner_id=1&utm=1
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mohl ověřit, zda mě nenapadl podvod. Mluvili jsme o Zoomu pět hodin
a on mi ukázal svůj software. Otestoval jsem ho a požádal jsem ho,
aby použil svůj software k analýze nevládních organizací, které jsem
dobře znal z práce na mé knize přede mnou.

Výsledek byl ohromující, protože software mi během několika sekund
ukázal, co jsem po dlouhou dobu zkoumal. Takže jsem věděl, že jsem
našel opravdu zajímavého partnera pro konverzaci s neocenitelnými
informacemi, protože už měl vytvořenou databázi s tisíci spojeními z
nevládních organizací, vládních agentur, univerzit a korporací, které
hrají ústřední roli v pandemii Covid-19.

Náš projekt

Chytlo mě to a chtěl jsem o tom rovnou napsat knihu a pan X byl tím
nápadem také nadšený. To bylo před šesti měsíci. Problém je v tom, že
informací je tolik, že jsme je nedokázali zhustit natolik, abychom je
„zabalili do knihy“.

Jasně to objasňuje příklad: Dokument , který pan X představuje ve
videu z Langemann-Medien, má 169 stran. Je to tedy v podstatě již
kniha a přitom je to pouze část gigantické databáze. A dokument se
skládá téměř výhradně z grafiky a tabulek.

Ale abyste o tom mohli napsat knihu, musíte nejen skládat tabulky
slovy, ale musíte také vysvětlit, co každá nevládní organizace nebo jiná
organizace dělá. Musíte vysvětlit, o koho se jedná. A teprve potom
můžete čtenářům srozumitelným způsobem psát o tom, kdo komu za
co platí, jak jsou všichni tito lidé a organizace na sebe propojeni, kdo
inicioval jaké iniciativy a podobně.

Pokud byste tedy chtěli „zabalit“ dokument 169 do srozumitelné knihy,
kniha by měla desítky tisíc stran. Během posledních měsíců jsem čas
od času naznačil, že pracuji na nějakém vzrušujícím výzkumu, teď už
víte, o čem to je. Pan nemá více než 500 stran.

https://www.anonymousnews.org/wp-content/uploads/2021/10/0ce2ff0c675a6652bd19d01ac0bc8d37.pdf
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Plánovaná pandemie

Z dat je vidět, že pandemie byla připravována od roku 2017, protože
organizace, které se pandemií zabývaly (tehdy označované jako
„možné“), jejich vzájemné propojení a tok finančních prostředků začaly
od roku 2017. Mnoho zapojených nevládních organizací bylo založeno
teprve v roce 2017 a od té doby vyhazují spoustu peněz. Protože něco
takového vyžaduje čas na přípravu, máme podezření, že se nápad
zrodil v roce 2016.

To vše by samozřejmě mohla být náhoda, kdyby lidé, kteří se podíleli
na těchto přípravách, nebyli také těmi, kdo rozhodují v zákulisí jako
poradci vlád ohledně koronavirových opatření a očkování vakcínami
mRNA. A aby toho nebylo málo, tito konzultanti jsou také již řadu let
úzce spjati s těmi, kdo vydělávají na mRNA vakcínách , například se
společností Pfizer a akcionáři společnosti Pfizer, abychom uvedli
nejznámější příklad.

Jsou to lidé, kteří se tomu všemu léta věnují a dnes píší rozhodovací
dokumenty pro německou etickou radu, zastávají vedoucí funkce v
Leopoldině, radí RKI a tak dále. A tento vzorec lze vidět ve všech
velkých zemích na Západě, ale zvláště patrný je v USA.

Aby bylo jasno: Ani pan X, ani já netvrdíme, že virus byl uměle
vytvořen. To je možné, ale nevíš. A také je to nedůležité. Jde spíše o
to, že média a politika šíří paniku ohledně viru, a to se dalo udělat i s
virem chřipky. S opakovanými titulky po týdny o „španělské chřipce 2.0“
v souvislosti s blokováním a mnoha hororovými zprávami o přetížených
nemocnicích se mohla šířit stejná nálada, jaká se šířila s Coronou na
začátku roku 2020 a šíří se dodnes.

Naše teze na základě dat pana X je, že se to připravuje od roku 2017.
Zda byl virus vytvořen pro tento účel, nebo byl virus jednoduše vybrán,
aby představoval novou epidemii, je v zásadě irelevantní. To zní

https://www.anti-spiegel.ru/2021/sind-mrna-partikel-aus-corona-impfungen-gefaehrlich-oder-nicht/
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neuvěřitelně a měl jsem zpočátku spoustu pochybností, ale protože mi
pan X dokonce poskytl přístup ke svému softwaru a databázi, mé
pochybnosti zmizely po všem, co jsem viděl.

Software

Pan X si nyní zakoupil celou řadu programů, které používá pro svůj
výzkum. Všechno jsou to legální a volně dostupné programy, které si
kdokoli – za předpokladu, že má potřebnou změnu – může koupit a
používat. Některé z programů jsou (pravděpodobně zneškodněny)
programy, které využívají i tajné služby a na mapě dokonce vidíme, kdo
kde a ve stejné budově sídlí.

Google Street View také ukazuje samotnou budovu, což je obzvláště
vzrušující, když například vidíte, jak několik důležitých je v malém,
jednopatrovém domě na okraji amerického města, kde je jen pár
nenápadných obchodů. jsou nevládní organizace, které mají oficiálně
hodně zaměstnanců a skutečně potřebují vlastní patra v kancelářských
budovách. Jsou to zřejmě nenápadné adresy schránek, ale přes ně se
rozděluje mnoho milionů.

Možnosti softwaru jsou téměř neuvěřitelné a máte děsivý pocit z toho,
co o každém z nás vědí tajné služby (a také Google, Apple a
Facebook), protože jsme si hráli a zadávali data lidí do softwaru a byli
schopni vidět pohyb vzory , které jsou vlastně zcela soukromé. Je
děsivé, co je o každém z nás (a tedy i o lidech důležitých v našem
výzkumu) volně dostupné na internetu, když software dokáže vzájemně
propojovat různé zdroje.

Neumím si ani představit, co o nás všech vědí tajné služby, které mají
navíc přístup k informacím, které nejsou veřejně dostupné na internetu.
Pro jistotu to zopakuji: Software používá a zobrazuje pouze data, která
pocházejí přímo od samotných aktérů. Všechny údaje a informace jsou
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„skutečné“, všechny jsou veřejně přístupné, neexistují žádné
(nepravdivé) informace, které někdo o druhých rozšířil nebo které
musíte získat nelegálně nebo se zasvěcenými znalostmi.

Neuvěřitelná síla sítí

Abych uvedl příklad moci, kterou tyto nevládní organizace a aktéři mají,
chci ukázat aktuální příklad, který nebyl v médiích (včetně
alternativních médií) téměř zmiňován, ale který měl pan X okamžitě na
mysli, protože ho pozoroval „skutečným“ nevládní organizace.

otevřený dopis Bidenově administrativě 3. srpna 2021 byl zveřejněn ,
ve kterém kladly požadavky klíčové nevládní organizace, které se –
pokud je nám známo – na pandemii připravovaly od roku 2017. Nyní se
na tyto požadavky díváme od 3. srpna 2021.

Globální očkovací summit

V otevřeném dopise lze například číst následující požadavek:

„Uspořádat před Valným shromážděním OSN v září „Global Vaccine Summit“ na
prezidentské úrovni, na kterém se sejdou přední představitelé veřejného a
soukromého sektoru z celého světa (…) a zaváže se podniknout nezbytná opatření k
řešení nedostatků v dodávkách vakcín a financování a kapacitní mezery v distribuci
vakcín, dodávání a vytváření poptávky.“

Trvalo to jen šest týdnů a Biden to již implementoval. Souběžně s
Valným shromážděním OSN pořádá americký prezident Biden v
současné době virtuální summit se zástupci 100 zemí, na kterém
prezident USA přesně to oznámil. A vyzval další země, aby
následovaly příkladu USA, jak uvedl například Tagesschau .

Už chápete, jakou moc mají tito aktéři, když stačí napsat otevřený
dopis prezidentovi USA a on do šesti týdnů splní jejich požadavky?

Očkujte 70 procent světové populace

Otevřený dopis také požadoval:

https://healthpolicy.duke.edu/sites/default/files/2021-08/USEPCR%20Cover%20letter_FINAL_For%20Distribution.pdf
https://www.tagesschau.de/ausland/amerika/us-impfkampagne-101.html
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„Vyzvěte světové vůdce, aby se před summitem nebo na něm zavázali k dosažení cíle
proočkovat 70 procent světové populace do poloviny roku 2022.“

Tagesschau uvádí ve svém článku o Bidenově očkovacím summitu:

„Biden zahájil transatlantické očkovací partnerství jako organizační rámec. „Dnes
zahajujeme partnerství mezi EU a USA pro celosvětovou vakcinaci,“ řekl, abychom užji
spolupracovali. Cílem je mít do září příštího roku naočkovaných 70 procent světové
populace.“

Biden (a EU) se zavázali splnit požadavek z otevřeného dopisu jedna
ku jedné do šesti týdnů.

Autoři otevřeného dopisu

To byly jen dva příklady, ale k demonstraci síly autorů otevřeného
dopisu by měly stačit. Signatáři otevřeného dopisu jsou pro Mr. Chci to
znovu ukázat na příkladu a příklad také ukazuje propojení korporací a
nevládních organizací a jak má být veřejnost klamána.

Jedním ze signatářů otevřeného dopisu je Scott Gottlieb. Dopis
podepsal jako člen American Enterprise Institute a je také popisován
jako bývalý vysoký úředník FDA.

To je případ všech signatářů, všichni se podepsali jako zástupci
„dotčených nevládních organizací“, kterým jde pouze o zdraví nás
všech. Opravdu nemůžete být podezřívaví nebo dokonce předpokládat,
že mají vlastní zájem. Takže musíte být rádi, že americký prezident
splnil jejich požadavky tak rychle.

Kdo opravdu napsal dopis?

Zůstaňme u Scotta Gottlieba. Co se v otevřeném dopise (ani v několika
zprávách v médiích o něm) nedozvíme, je, že Scott Gottlieb je shodou
okolností také členem představenstva společnosti Pfizer . A takové
střety zájmů existují pro všechny signatáře otevřeného dopisu.

https://www.tagesschau.de/ausland/amerika/us-impfkampagne-101.html
https://www.pfizer.com/people/leadership/board-of-directors/scott_gottlieb-md
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Srozumitelně to znamená, že výkonná rada společnosti Pfizer píše
americkému prezidentovi žádost, aby zajistil, že celý svět bude kupovat
vakcíny Pfizer a že jimi bude očkováno alespoň 70 procent světové
populace. A prezident USA toto přání okamžitě realizuje a také EU na
projekt okamžitě přispívá miliardami. Celá věc trvala necelých šest
týdnů.

To je, drazí přátelé, opravdová síla!

A tuto pravomoc nemá americký prezident, ale společnost Pfizer a její
akcionáři. A tuto moc uplatňují nad nevládními organizacemi, které
financují a kontrolují.

Vy, milí čtenáři, platíte účet, protože platíte daně, které financují tyto
programy, jejichž zisky plynou do kapes společnosti Pfizer a jejích
akcionářů, včetně přátelského mecenáše jménem Bill Gates, který za
ně nezištně bojuje, aby očkoval celý svět. mRNA vakcíny Pfizer.

Poznámka: Na Západě, kde má údajně moc volič, rozhodují korporace,
v tomto případě (zjednodušeně řečeno) Pfizer, co se udělá. Pfizer
napíše dopis prezidentovi USA, prezident USA řekne EU, co má dělat,
a pak EU a USA utratí miliardy, aniž by se zeptaly parlamentu, natož
voličů. Takhle skutečně funguje „západní demokracie“. Ti, kteří četli
mou knihu „ Nezávisle zaměstnaní “, rozumí celému rozsahu toho, co
vyjadřuji v tomto jediném odstavci.

Pokud se nyní divíte, proč o tom údajně kritická západní média
neinformují, pak byste měli vědět, že jen Bill Gates jen v roce 2016
„daroval“ nejvýznamnějším předním médiím celkem 24 milionů dolarů .
Podobně to dělají i další NNO, takže se bavíme o násobku této částky,
kterou NNO každoročně „darují“ médiím. Média proto moc dobře vědí,
co mají hlásit a co je lepší nezmiňovat, pokud chtějí i nadále těžit z
peněžních toků pana Gatese a jeho kolegů.

Nejšokující výzkum mého života

https://www.anti-spiegel.ru/2021/mein-neues-buch-abhaengig-beschaeftigt-kommt-am-3-juni-in-den-handel/
https://www.cima.ned.org/donor-profiles/bill-melinda-gates-foundation/
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Tento otevřený dopis prezidentu Bidenovi je jen jedním z mnoha
příkladů, které pan X ve své práci našel. Téměř každý týden mi posílá
nové, velmi střízlivé příklady, které nachází ve svém výzkumu. A tuto
linii lze vysledovat minimálně do roku 2017, kdy stále stejní aktéři
vznášejí požadavky, organizují kongresy, publikují studie a tak dále,
což – jak se zpětně ukazuje – připravilo půdu pro pandemii v médiích a
politice. stejní herci dnes vydělávají miliardy.

Pan. A samozřejmě si je může každý čtenář ověřit přímo od
zúčastněných aktérů s uvedením zdroje. Zda se nám to podaří, si
může každý jen domyslet, protože komprimovat množství informací
tak, aby na jedné straně zůstaly srozumitelné, ale na straně druhé stále
ukazovaly skutečný rozsah sítí, nám kvadraturuje kruh. už skoro půl
roku.

Nedávno jsme našli způsob, jak to udělat a Mr. (Zatím vám neřeknu, co
všechno musí software umět nebo jak musí být připravena data, aby
mohla být implementována cesta, kterou jsme našli)

Před napsáním tohoto článku jsem požádal pana X o svolení, protože
bez svolení zdroje nic nepublikuji. To je také důvod, proč jsem své
znalosti o všech těchto věcech ještě nezveřejnil a dosud jsem neřekl
ani nenapsal nic o knižním projektu, datovém souboru a naší práci.
Nyní, když Mr.

Stažení

V zákulisí, Mr. Výzkum koróny ve Wu-chanu financovaný Fauci,
podrobnosti naleznete zde .

Toto je příklad toho, jak cenná je jeho databáze, protože když v květnu
vyšel najevo Peter Daszak a jeho role ve výzkumu ve Wuhanu a o tom
psal v červnu , pan X mi okamžitě mohl poskytnout spoustu informací o
Daszak, kterého si všiml Mr. poprvé jsem

https://www.anonymousnews.org/wp-content/uploads/2021/10/0ce2ff0c675a6652bd19d01ac0bc8d37.pdf
https://www.anti-spiegel.ru/2021/dokumente-belegen-fauci-hat-corona-forschung-in-wuhan-finanziert-aber-die-medien-schweigen/
https://www.anti-spiegel.ru/2021/die-amerikanische-spur-zu-covid-19/
https://www.anti-spiegel.ru/2021/die-amerikanische-spur-zu-covid-19/
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Po této předmluvě byste si rozhodně měli , poslechnout Mr. co

0ce2ff0c675a6652bd19d01ac0bc8d37Stáhnout
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